
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

44 éves családapa vagyok. Feleségem, Anna, óvónő, Bence fiunk 

a Bolyai János Gimnázium tanulója, Gergő a Halászy Károly 

Általános Iskolába jár.  

Minden szál Ócsához köt: nagyapám kisbíró volt, édesapám itt 

tanított, az általános iskola után  a helyi gimnáziumban tanultam, 

és az ócsai sportegyesületben lettem annak idején igazolt 

labdarúgó. 

Munkámat egyéni vállalkozóként kezdtem, majd több, mint 10 

éven át a kereskedelemben dolgoztam mint középvezető, majd 

kereskedelmi igazgató. A 2006-os önkormányzati választások 

után hagytam ott ezt a pályát, mivel a képviselő-testület 

alpolgármesterré választott. 

2008-ban egyik alapítója voltam az Ócsa Város 

Sportegyesületnek, amelynek jelenleg is elnöke vagyok. 

Alpolgármesterként szinte naponta tapasztaltam az Önökkel való beszélgetések, levelezések során, 

hogy az eredményeink mellett milyen sok a teendő is. Ezeknek a céloknak az elérésén kívánok 

dolgozni a jövőben is. 

 


